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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Emberi Er őforrások
Minisztériumát vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Bezárja-e a fenntartó a törökbálinti Tüd őgyógyintézetet? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom !

Tisztelt Miniszter Úr !

2014 októbere óta ismert, hogy a Kormány hozzákezd az egészségügyi ellátórendszer átalakításához .
Ennek első lépéseként létrehozta a megyei egészségügyi egyezet ő bizottságokat, amelyekben az egye s
megyei egészségügyi intézményvezetők, valamint az egyezetésekre meghívott államigazgatási szerepl ő
kezébe helyezte az átalakítás módját . Ennek eredményeként azt várta, hogy az egyeztet ő bizottság
határozza meg a megyei szintű ellátás átalakításának módját és a teljesítményvolumenek újraosztását .

A Kormány tervei, és az egyeztetés során nyilvánosságra került tervek is világossá tették, hogy komoly
osztály- és intézménybezárásokkal jár majd az átalakítás .

A Kormány ezzel szemben tagad minden átalakításból következ ő osztály- és intézménybezárást,
kapacitáscsökkentést .

Mindezekre tekintettel egy őszinte válasszal tartozik a Tisztelt Miniszter Úr az alábbi kérdésre :

Bezárja-e a fenntartó a törökbálinti Tüd őgyógyintézet bármely osztályát, vagy magát az
intézményt?

Tisztelettel :

Várom érdemi, megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015 . március 3 .

Dr. Lukács László György

(Jobbik)
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